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 Ansökningsarbetet om att få VM i konståkning 2017 och EM i fotboll 

2020 till Stockholm fortgår.  

 

 

§ 19. Rapport från Stockholm Business Region Development 

 Anna Gissler informerade i korthet om: 

 Frukostmötet om jämställdhets- och mångfald genomfördes den 11 februari 

i Kista tillsammans med Kvinno- andan och sändes på webben samtidigt 

som mötet pågick.  

 Under 2013 delades Stockholms stads Innovationsstipendium ut inom sju 

olika kategorier. Den 25 mars genomförs ett frukostmöte där några av förra 

årets stipendiater för en paneldiskussion om innovation i Stockholm och vad 

Stockholms stads innovationsstipendium betytt för dem.  

 Ett samarbete med Singularity University har inletts i syfte att marknadsföra 

Stockholm som en intressant stad för innovationer och entreprenörer.  

 Den 26 mars mellan kl. 10,00-12,00 hålls en introduktion om SBA i syfte 

att informera om nätverket, verksamheten samt samarbetet mellan 

medlemskommunerna och andra aktörer.  

 

 

§ 20.  VD rapporterar 

        Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Årets kick-off handlade om ägardirektiv och uppföljning av koncernens 

AMI, ”aktivt medarbetarindex” för 2013. Ordföranden Ulla Hamilton 

deltog första dagen.  

 Svenska olympiska kommittén kom igång väldigt sent i 

ansökningsförfarandet gällande OS 2022. PWCs utredning visade att 

Stockholms stad tillsammans med Åre hade goda förutsättningar för att 

genomföra OS 2022. Kort framförhållning, oklarheter kring statliga 

garantier och osäkerhet kring ekonomin var några av de avgörande 

faktorerna för att inte fullfölja ansökan om OS 2022. 

 

 

§ 21.       Övrigt 

  Inga övriga frågor förelåg och ordföranden avslutade mötet.  
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